國立中興大學生醫工程研究所 博士學位候選人資格考核委員名單
List of Doctoral Candidacy Evaluation Committee Members
       學年度第   學期                                                 日期： 年 月 日
Academic year, Fall / Spring Semester                                                      Date (YYYY/MM/DD)
	學號
Student ID
	
	姓名
Name
	
	
	
	

	· 已確認修滿最低畢業學分22學分（包含必修 16 學分及選修 6 學分，不含畢業論文 12 學分）
Already taken at least 22 course credits (including 16 credits of compulsory courses and 6 credits of electives. Excluding 12 credits of research thesis)




申請人簽章：__________________               指導教授簽章：____________________
Signature of Applicant                                    Signature of Advisor


所辦確認：__________________ 經所辦確認申請資格後，召開所務會議審查下提委員資格。
 Confirm by BME Office               After being confirmed, the meeting shall be organized to examine the qualifications of the committee members.
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· 委員名額至少五人，其資格必須符合本校博士學位考試細則之規定，經本所所務會議通過始得成立。The Committee consists at least five people (the supervisor will also be a member of Committee). Before the Committee is officially established, an institute meeting will be called to assess the qualification of each nominated members.
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	服務單位/service unit
城市/city
	職稱/ Position
	符合考試委員資格
(後2項須檢附會議紀錄)
	最高學歷
Education
	備註
Notes

	
	
	□教授 □副教授 □助理教授 □院士 □研究員□副研究員 □助研究員 □其他     
	□符合學位授予法
□博士學位且學術成就
□稀少或特殊性
	□博士
□其他     
	□校內委員
□校外委員
指導教授
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